



24 October 2022  
2022年10月24日



## **‘PYX CARES’ Initiative Helps to Plant 10,000 Bengkirai Trees** **PYX CARES倡议助力种植10,000棵娑罗双树**

PYX Resources Limited (NSX: PYX | LSE: PYX), a leading international premium zircon producer, has made another valued contribution to Indonesia’s efforts in the preservation of nature as part of its “PYX Cares” initiative.

作为PYX Cares倡议的一部分，全球领先的高品质锆石生产商PYX Resources Limited（NSX: PYX | LSE: PYX）再次为印度尼西亚自然保护工作做出重要贡献。

On July 20, 2022, PYX Resources, alongside four representatives of the Department of Environment, Forestry, and Transportation of Gumus Rejang Regency, carried out a symbolic planting ceremony of 10,000 Bengkirai trees. The event took place at PYX’s mine area in Tumbang Lampahung, Indonesia, and signifies the company’s commitment to complying to the advice of the Department of Environment, Forestry, and Transportation, and the company’s commitment to social responsibility.

2022年7月20日，PYX Resources与四位来自古农马斯县（Gumus Rejang Regency）环境、林业和交通部的代表共同举办了一场别具象征意义的植树仪式，启动了10,000棵娑罗双树种植活动。该仪式在PYX位于印度尼西亚Tumbang Lampahung的矿区举办，表达了公司对于遵守环境、林业和交通部的建议，并承担社会责任承诺。



*The PYX team and local supporters celebrate successfully planting trees in the Tumbang Lampahung region of Indonesia.*  
*PYX团队和当地支持者在印度尼西亚Tumbang Lampahung地区庆祝植树成功。*



*PT Investasi Mandiri team during the planting process*  
*正在植树的PT Investasi Mandiri团队*

On this occasion, the management and staff of PYX Resources planted a total of 40 Bengkirai trees in contribution to the preservation of nature in the area. The Bengkirai tree, otherwise known as the Yellow Balau tree, is typically found in the tropical forests of Borneo, the Philippines and Malaysia. The presence of trees increases the absorption of carbon emissions and helps to combat the issue of global warming.

在本次活动中，PYX Resources的管理层和员工共种植了40棵娑罗双树，为保护该地区的自然环境做出了贡献。娑罗双树，又称黄巴劳树，一般生长在婆罗洲、菲律宾和马来西亚的热带森林中。树木提高了对碳排放的吸收，有助于解决全球变暖问题。

Inspiration for “PYX Cares” came from the Sustainable Development Goals (SDGs) set out in the United Nation’s Development Programme. The initiative is the Company’s blueprint for making a positive impact at the locations where it operates and is critical to achieving sustainable growth. At PYX, it is understood that long-term goals can only be achieved if strong, mutually beneficial relationships are forged with local people, and if operations are carried out responsibly.

受联合国开发计划署提出的可持续发展目标（SDG）启发，PYX Cares是公司在其运营地发挥积极影响的蓝图，对实现可持续增长至关重要。PYX认识到，只有与当地人们建立牢固的互惠关系，负责任地开展业务，才能实现长期发展目标。

The head of the PPLH Arrangement and Compliance Division, Ipana, said: "My party was invited by PYX Resources so to witness the implementation of the company’s reforestation programme. We appreciate that one of the company's programmes cares about the environment. Planting trees is a form of human care and love for the earth. With good trees and forests, it will also provide good welfare for humans"

PPLH协议和合规部门负责人Ipana表示：“我的团队受邀见证了PYX Resources重新造林项目的实施。我们赞赏该公司对环境的关心，并为此开展项目。植树是人类对地球的关爱，茂盛的树木和森林

也可以造福人类。”

Chairman and Chief Executive Officer of the company, Oliver Hasler, said: “PYX understands it has a social and moral responsibility as a company to look out for and preserve the environment in which it operates. We are dedicated to the implementation of strategies and programmes like ‘PYX Cares’ to always conduct our operations in a symbiotic manner that is beneficial for the region and the local community. I look forward to bringing more news of our PYX Cares initiative to our shareholders in due course as ESG continues to be a priority for the Company.”

公司董事长兼首席执行官何力先生（Oliver Hasler）表示：“PYX认为，作为一家公司，其有社会和道德责任关注和保护其经营环境。我们致力于实施如PYX Cares等的战略和项目，始终以有利于该地区与当地社区的共生方式开展业务。环境、社会和治理（ESG）仍然是本公司的优先事项，我期待适时与股东分享更多关于PYX Cares倡议的消息。”

**\*\*\* ENDS \*\*\***

**\*\*\* 结尾 \*\*\***

**For more information:**

想要查询更多的信息:

PYX Resources Limited	T: +61 2 8823 3132 E: ir@pyxresources.com 电话: +61 2 8823 3132 电邮: ir@pyxresources.com
WH Ireland Limited (Financial Adviser and Joint Broker) Harry Ansell / Katy Mitchell / Megan Liddell WH Ireland Limited (财务顾问兼联席券商) Harry Ansell / Katy Mitchell / Megan Liddell	T: +44 (0)20 7220 1666 电话: +44 (0)20 7220 1666
St Brides Partners Ltd (Financial PR) Ana Ribeiro / Isabel de Salis / Isabelle Morris St Brides Partners Ltd (财务公关) Ana Ribeiro / Isabel de Salis / Isabelle Morris	E: pyx@stbridespartners.co.uk 电邮: pyx@stbridespartners.co.uk

*This announcement is authorised for release by Oliver B. Hasler, Chairman and Chief Executive Officer.*

本公告由董事长兼首席执行官何力先生 (Oliver B. Hasler) 授权发布。

**About PYX Resources****关于PYX Resources**

PYX Resources Limited (NSX: PYX, LSE: PYX) is a major global producer of premium zircon dual listed on the National Stock Exchange of Australia and on the Main Market of the London Stock Exchange. PYX's key deposits, Mandiri and Tisma, are large-scale, near-surface open pit deposits both located in the alluvium-rich region of Central Kalimantan, Indonesia. PYX, whose Mandiri deposit has been in production since 2015, is the 2nd largest zircon producing mining company globally by zircon resources. Determined to mine responsibly and invest in the wider communities where we operate, PYX Resources is committed to fully develop its Mandiri and Tisma deposits, with the vision to consolidate the mineral sands resources in Kalimantan and explore and acquire mineral sands assets in Asia and beyond.

PYX Resources Limited (NSX: PYX | LSE: PYX) 是在澳大利亚国家证券交易所和伦敦证券交易所主板双重上市的全球主要高品质锆石生产商。PYX的主要矿床Mandiri和Tisma是大型浅层露天矿作业矿床，均位于印度尼西亚中加里曼丹省富含冲积层沉积物地区。PYX旗下的Mandiri矿床于2015年投产，当前PYX已经成为拥有全球第二大锆石资源量的矿砂生产上市公司。公司决心进行负责任开采并投资更广泛的社区，PYX Resources致力于在充分开发Mandiri和Tisma矿床的同时，着眼于整合加里曼丹地区的矿砂资源及勘查和收购亚洲及其他地区的矿砂资产。